
Fråga till kommunstyrelsens ordförande om reglementen

Ännu ett kommunfullmäktigemöte utan att några nya förslag på reglemente för nämnderna
finns med.

Kommunstyrelsens ordförande ansåg att detta var en av de viktigaste förändringarna när 
han tillträdde för 2 år och 2 månader sedan. Speciellt viktigt ansåg han det vara att reglera
vem som ansvarar för vad mellan kommunstyrelsen och samhällsbyggnadsnämnden. 
Eftersom en dialog saknas mellan ordförande i dessa instanser förstår jag att det kräver ett
väldigt tydligt reglemente. 
Bristen på dialog ser vi nu igen på det beslut styrande i samhällsbyggnadsnämnden 
fattade om att inte utreda förutsättningar för Kulla-området.

Så min fråga är återigen:

När kommer förslag på reviderade reglementen för nämnderna till kommunfullmäktige?
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